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Rodzice chorych dzieci uspokojeni

-Jesteśmy spokojniejsi. Teraz czekamy na wyniki rozmów z lekarzami – mówili rodzice dzieci
z  oddziału  onkologiczno-hematologicznego  po  spotkaniu  z  Markiem  Gosem,  członkiem
zarządu województwa.

Jak informowaliśmy, byli przerażeni informacją, że ten oddział Wojewódzkiego Specjalistycznego Szpitala Dziecięcego
może zostać zlikwidowany, i to już 30 września, ponieważ lekarze złożyli wypowiedzenia.

– Starałem się uspokoić rodziców. Wytłumaczyłem im, że to nie jest jedyny oddział, którego taka sytuacja dotyczy. Czyli
że nie ma żadnych planów likwidacji – informuje Gos. Dodaje, że wkrótce rozpoczną się rozmowy z lekarzami. – Jestem
optymistą. Mam nadzieję, że wrócą do pracy – mówi Gos.

Rozmowa z nim uspokoiła rodziców i członków wspierającego oddział stowarzyszenia Zawsze Kolorowo, którzy także brali
udział w spotkaniu.

Spotkanie dyrekcji szpitala i lekarzy zaplanowano na wtorek.
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